



Swiss Government Excellence Scholarships for Foreign Scholars

瑞士政府互换奖学金

More than 50% of students in Switzerland study at a Top-200-university according to the Shanghai ranking – by far the highest percentage worldwide. Seize the opportunity to fulfill your studies and research in Switzerland, in one of the Swiss universities, Federal Institutes of Technology or Universities of Applied Sciences.

瑞士高校在读生中有 50% 以上就读于世界大学学术排名前 200 强的名校，名校就读比例全球最高。现在就抓住机会，前往瑞士州立大学，联邦理工大学或应用科技大学开展你的学习和研究。



Schweizerische Eidgenossenschaft
Confédération suisse
Confederazione Svizzera
Confederaziun svizra

Swiss Confederation

Federal Department of Economic Affairs,
Education and Research EAER
**State Secretariat for Education,
Research and Innovation SERI**
**Federal Commission for Scholarships
for Foreign Students FCS**

Postdoctoral Scholarships (12 months)

博士后奖学金（12个月）

Intended for highly qualified postdoctoral researchers from all academic fields

资助青年科研人员赴瑞从事博士后研究

Application Criteria:

- PhD degree
- Not more than 5 years after the award of the PhD at the moment of application
- Letter (e-mail) from a Professor from the Swiss host institution stating that he/she is willing to supervise the postdoctoral research
- Research proposal including a timeframe

申请条件:

- 博士毕业
- 申请时距离博士毕业时间五年以内
- 已获得瑞士大学或科研机构导师确认指导博士后研究的邀请函（或邮件）
- 科研课题说明与研究计划

Research Scholarships (12 months)

访问学者奖学金（12个月）

Intended for highly qualified postgraduate researchers from all academic fields as well as young medical doctors

资助青年学者（包括医生）赴瑞开展科研工作

Application Criteria:

- Master degree or equivalent
- Not more than 35 years old at the moment of application
- Letter (e-mail) from a Professor from the Swiss host institution stating that he/she is willing to supervise the Research
- Research proposal including a timeframe

申请条件:

- 硕士或同等学力毕业
- 申请时不超过 35 周岁
- 已获得瑞士大学或科研机构导师确认指导研究的邀请函（或邮件）
- 科研课题说明与研究计划

Eligible costs

资助内容

- The scholarship amount depends on the scholarship:
 - Postdoctoral Scholarship: 3500 CHF / month
 - Research Scholarship: 1920 CHF / month
 - Mandatory Swiss Health insurance paid by the FCS
 - 1 year half-fare public transportation card
 - a special 300 Swiss Francs lodging allowance
 - various trips, dinners and sight seeing tours organized for Swiss Government Scholarship holders
 - International returning airfare (provided by the China Scholarship Council)
-
- 奖学金资助金额根据奖学金类别有所不同：
 - 博士后奖学金：每月 3500 瑞士法郎
 - 访问学者奖学金：每月 1920 瑞士法郎
 - 在瑞期间强制医疗保险由瑞士联邦外国人奖学金委员会支付
 - 为期一年的公共交通半价卡
 - 300 瑞士法郎安家费
 - 专门为瑞士政府奖学金获得者安排各类旅行，聚餐和观光活动
 - 一次往返国际旅费（由国家留学基金管理委员会资助）

Exclusion criteria

排除条件

Applicants must be in command of the necessary language skills required for the research/studies. Applicants who have already benefited from a Swiss Government Scholarship or who are in Switzerland for more than 1 year at the beginning of the scholarship are not eligible for a scholarship. Applicants should also meet the requirement of the China Scholarship Council. For more information please refer to the website: <http://www.csc.edu.cn>

申请人必须拥有完成研究/学习所必须的外语能力。已经获得过瑞士政府奖学金或者获得奖学金之时已在瑞士居留 1 年以上的申请人不具备资格。

申请人还需符合国家留学基金管理委员会规定的各项条件。

具体信息请参考国家留学基金管理委员会网站：<http://www.csc.edu.cn>

Evaluation procedure / 评审流程



How to apply / 申请指南

The application package can be obtained from the China Scholarship Council as of September and has to be submitted to the China Scholarship Council between September and 31 October.

每年九月起可以从国家留学基金管理委员会获得申请指南，提交申请时间为 9 月至 10 月 31 日。

China Scholarship Council / 国家留学基金管理委员会 : <http://www.csc.edu.cn/require>

Embassy of Switzerland
Education Section
Sanlitun Dongwujie 3,
100600 Beijing
Phone: +86 10 8532 8817

China Scholarship Council
Division of European Affairs
Level 13, Building A3 No.9 Chegongzhuang Avenue
Beijing, P.R.C
Phone: +86 10 66093568



Schweizerische Eidgenossenschaft
Confédération suisse
Confederazione Svizzera
Confederaziun svizra

Embassy of Switzerland in China
瑞士驻华大使馆

